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BAYRAKLI BELEDİYE MECLİSİNİN 2025 YILI TEMMUZ AYI TOPLANTISININ 

             01.07.2025 TARİHLİ BİRLEŞİMİNE AİT TUTANAK 

HAZIR BULUNANLAR : 

Belediye Başkanı  : İrfan ÖNAL 

Üyeler    : Mustafa KARAMAN – Erkan ARSLAN – Leman TUNUS – 

İpek KUL – İsmail SARI – Yeliz ÇULHA – Sezer Cem BOZACI – Mehmet TOPTAŞ – Alim 

ÇANKAYA – Hasan AYDEMİR – Fikret KARABAĞ – Fatma AKÇAM – Erol GÜDÜCÜ –

Murat Rıza ÇİFTÇİLER Özgür İNLİ – Tolga CİRİTOĞLU – Haydar ÖZKAN – Yusuf 

METİN – Fatih YÜCESAN – Yasin TOK – Özlem AVCI – Tufan AYSAN– Reyhan 

ÖZTÜRK – Emre DEMİR – Şener AVCİ – Dilek ÖZKAN ŞİMŞEK – Soner AKBULUT – 

Aydın KOÇ – Muhammet ŞAHİN – Ali Osman ARSLAN – Mesut BİLGİN – Erdem ÖKSÜZ 

– Latif AYDEMİR 

HAZIR BULUNMAYANLAR: Mehmet Cengiz SARIOĞLU – Mert YAŞAR – Erdal 

SEYİTLER – M. Ramazan DEMİR 

I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILMASI 

 

BAŞKAN- Değerli meclis üyeleri, değerli basın emekçileri, değerli Bayraklılılar Temmuz ayı 

meclis oturumumuzu başlatmadan sizleri kurucumuz Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK ve 

silah arkadaşları, şehitlerimiz için bir dakikalık saygı duruşu ve ardından İstiklal Marşı'nı 

okumaya davet ediyorum. 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı. 

BAŞKAN- Evet, meclis çoğunluğumuz var meclis oturumunu başlatıyorum. Gündeme 

geçmeden arkadaşlar, bugün İzmir güne maalesef çok üzücü bir görüntü ile başladı. Şafak 

operasyonları ile İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığı yapmış Sayın Tunç SOYER'in 

gözaltına alınış şeklini başta olmak üzere maalesef birçok arkadaşımızın gözaltına alınış 

biçimleri maalesef düşman hukukunun göstergesi. Bizler Cumhuriyet Halk Partili belediyeler 

ve Cumhuriyet Halk Partili belediye başkanları olarak hiçbir şekilde yargıdan kaçmayız ama 

yargının herkese hukuk çerçevesinde adil ve eşit bir şekilde yaklaşmasını bekleriz. 

Beytülmala el uzatan, fakirin fukaranın ödediği vergilerin bir kuruşunu yiyen kim varsa aynı 

hassasiyetle eşit, adil bir şekilde yargılansın ve eğer suçlu bulunuyorsa tespiti yapıldıktan 

sonra en ağır ceza neyse onlara verilsin. Ama maalesef neredeyse uzun yıllardır tanık 

olmadığımız görüntüler sadece Cumhuriyet Halk Partili belediyelere yapılan bu 

operasyonlarla FETÖ döneminden kalma yöntemleri tekrar görür olduk. Bizler arkadaşlar 

dokunulmaz kişiler değiliz. Belediyelerimizde kuruşu kuruşuna harcadığımız her bir para, her 

bir iş Sayıştay başta olmak üzere mülkiye müfettişlerince inceleniyor ve bunun da yine 

taraftarıyız. Bunların incelenmesi lazım, bunların yine sorgulanması gerekiyor ancak 

arkadaşlar bir suç isnat edilmeden suçlu muamelesi hatta daha üstünde, ötesinde bir teröriste 

yapılan muamelenin sabah 5'te İzmir Büyükşehir’e seçilmiş, İzmir Büyükşehir Belediye 

Başkanlığı yapmış birinin o saatte alınmasını açıkçası doğru bulmuyorum. Bizler demin 

dediğim gibi kanun önünde eşit haklarla adil bir şekilde yargılanmaktan geri kalmayız, 

bundan da çekinmeyiz. Ancak arkadaşlar maalesef bir yerde yanlış varsa, adaletsizlik 

oluyorsa partisine bakılmaksızın yolsuzluk yapılıyorsa partisine, düşünce yapısına 

bakılmaksızın eşit şekilde, aynı şekilde, aynı yöntemlerle yargılanması talep ediyoruz, 

temenni ediyoruz ve gözaltına alınan arkadaşlarımızın da bir an önce birçok arkadaşımızı 

tanıyoruz, buradan da bir başkan yardımcımız geçmiş dönemde belediye Büyükşehir 

Belediyesinde Fen İşlerinde şef olarak görev yapmıştı o dönemle ilgili yine bir gözaltı süreci 

oldu. Yakın zamanda arkadaşlarımızın yine görüntülerle rencide edilmeden, yargı yoluyla 
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inanıyorum ki en kısa sürede aramıza döneceklerdir. Sabırla onu bekliyoruz, umuyorum 

masum oldukları yargı eliyle de tescillenir, en kısa sürede aramıza dönerler. Evet, gündeme 

geçelim. 

 

II. GEÇMİŞ TOPLANTI TUTANAĞININ OYLANMASI 

 

04.06.2025 tarihli Meclis Tutanağı. 

BAŞKAN- Fatih Bey? 

Fatih YÜCESAN- Oylanmasını talep ediyoruz Başkanım. 

BAŞKAN- Emre Bey? 

Emre DEMİR- Oylanması uygundur. 

BAŞKAN- Geçmiş toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. 

 

III. BELEDİYE BAŞKANI VE MECLİS ÜYELERİNCE GÜNDEME İLAVE  

EDİLMESİ İSTENEN ÖNERGELER 

 

BAŞKAN- Bir önergemiz var sanırım. 

Fatih YÜCESAN- Bir önergemiz var Başkanım, gündeme alınmasını talep ediyoruz. 

BAŞKAN- Hangi komisyonlara havale? 

Fatih YÜCESAN- Hukuk Komisyonuna sevkini. 

BAŞKAN- Tamam. 

 

BAYRAKLI BELEDİYESİ MECLİS BAŞKANLIĞI’NA 

 

Konu: Spor Kompleksine İsim Verilmesi 

 

 Yakın zamanda kaybettiğimiz Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Ferdi 

ZEYREK’in anısını yaşatmak için Belediyemiz tarafından ilave tesisler yapılan Refik 

Şevket İnce Mahallesi ile TOKİ Kontları arasındaki spor kompleksine Ferdi ZEYREK 

isminin verilmesi. 

 

 

                Erol GÜDÜCÜ 

       Cumhuriyet Halk Partisi Meclis Üyesi 

 

Fatih YÜCESAN- İlgili komisyona sevkini istiyoruz Başkanım. 

Emre DEMİR- Komisyona sevki uygundur. 

BAŞKAN- Önergenin kabulünü ve Hukuk komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum.  

Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

IV. GÜNDEME İLAVE EDİLMESİ İSTENEN BİRİMLERDEN GELEN 

ÖNERGELER 

 

Fatih YÜCESAN- İki önergemiz vardır Başkanım gündeme alınmasını talep ediyoruz. 

 

1- (FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3326903) Bayraklı ilçemiz sınırları içerisinde bulunan, 

mülkiyeti tarafımıza ait veya sorumluluğumuz da bulunan Kamusal(Muhtelif) alanlarda ve 

belirlenecek sayıda Araç Şarj İstasyonu Yerlerinin 10(On) yıl süre ile 2886 sayılı ihale   

kapsamında kiralanması ve işletilmesine ilişkin Araç Şarj İstasyonu Yerlerinin               



Sayfa 3 / 16 
 

kurulmasına, uygulama projesi öncesi gerekli çalışmaların yapılmasına/yaptırılmasına, 

raporların hazırlanmasına/hazırlatılmasına ilişkin Belediye Meclis Kararının alınması hk. 

 

Fatih YÜCESAN- Başkanım Hukuk, İmar, Plan ve Bütçe, Çevre İklim, Deprem Afetler   

komisyonlarına havalesini istiyoruz. 

BAŞKAN- Emre Bey? 

Emre DEMİR- Komisyonlara havalesi uygundur. 

BAŞKAN- İlgili önergenin ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum.               

Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

2- (SPOR İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3327380) Spor İşleri Müdürlüğü tarafından 5393 sayılı 

belediye kanununun 14. Maddesi b bendi uyarınca bütçede ödeneği bulunan 1.700.000,00 

TL'nin ilçemizde bulunan Amatör Spor Kulüpleri ve Belediyemiz Spor Kulübüne nakdi 

yardım  olarak verilmesi hk. 

 

Fatih YÜCESAN- Başkanım Plan ve Bütçe, Hukuk, Çocuk Gençlik komisyonlarına         

havalesini istiyoruz. 

Emre DEMİR- Komisyonlara havalesi uygundur ama şimdi tabii grupta bu konuyla ilgili 

konuşurken Sayın Başkan, bunun Bayraklımızda rakam olarak yeterli olmadığını konuştuk. 

Komisyonda da arkadaşlarımız bununla ilgili duygularını ve düşüncelerini ifade edeceklerdir. 

18 kulübümüz var biliyorsunuz haliyle bu rakam, 1.700.000,00 TL'lik rakam çok cüzi        

miktarlarda kalıyor kulüplere dağıtılınca ve kulüplerin de ihtiyaçlarını karşılama noktasında 

yetersiz kalıyor. Tabi bununla ilgili arkadaşlarımız bütçeyi belki zorlamışlardır inşallah   

önümüzdeki günlerde daha fazla bütçelerle amatör spor kulüplerimize destek oluruz. 

BAŞKAN- Komisyonda değerlendirirsiniz, muhasebe müdürümüzle görüşürüz yani bir şeyler 

arttırılabiliyorsa bir şeyimiz yok itirazımız. Hangi komisyonlar? 

Fatih YÜCESAN- Plan ve Bütçe, Hukuk, Çocuk Gençlik komisyonlarına. 

BAŞKAN- Uygun mu? 

Emre DEMİR- Havalesi uygundur. 

BAŞKAN- Önergenin ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

V. BİRİMLERİN ÖNERGELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 

 

1- (BAŞKANLIK MAKAMI-3325575) Sosyal Demokrat Belediyeler Derneğine Üye 

Olunması, Dernekler Yönetmeliğinin 5. maddesinin (C) fıkrası gereği Bayraklı Belediye 

Başkanı İrfan ÖNAL'ın Belediyemizi temsilen yetkilendirilmesi ve 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 60. maddesinin birinci fıkrasının (f) bendi kapsamında üye aidatlarının 

ödenmesi hk. 

 

Fatih YÜCESAN- Oylanmasını talep ediyoruz Başkanım. 

Emre DEMİR- Biz komisyonlara havalesini istiyoruz ve talep ediyoruz Sayın Başkan. Şöyle, 

grupta yine konuları araştırırken, baktığımızda incelerken üye aidatlarının rakamını 

göremedik. Aylık üye aidatı ne kadardır bir onu öğrenebilir miyiz? 

Fatih YÜCESAN- 3000 TL. 

Emre DEMİR- Aylık 3000 TL’ mi? 

Fatih YÜCESAN- Evet, aylık 3000 TL. 
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BAŞKAN- Uygun mu? 

Emre DEMİR- Uygundur oylayabilirsiniz. 

BAŞKAN- 1 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Emre DEMİR- Biz oy çokluğu diyoruz Sayın Başkan, kabul etmiyoruz teşekkür ederiz sağ 

olun. 

BAŞKAN- Tamam, oy çokluğuyla kabul edilmiştir. 

 

2- (ZABITA MÜDÜRLÜĞÜ-3326427) Bayraklı Belediye Meclisinin 02/04/2018 tarih ve 47 

sayılı kararı ile kurulan, 7171 sokak üzerinde 40003-1 ada ve parselde bulunan Yeni Nafiz 

GÜRMAN pazaryerinin aradan geçen yedi senelik zaman zarfında pazaryeri arz ve talep 

potansiyelini yitirdiği ve pazarcı esnafı ile vatandaşlar tarafından kullanılmaması 

sebebiyle; 5957 sayılı Sebze ve Meyveler ile Yeterli arz ve talep derinliği bulunan diğer 

malların ticaretinin düzenlenmesi hakkındaki kanuna bağlı Pazaryerleri Hakkındaki 

Yönetmeliğin Pazaryerleri başlıklı 7'nci maddesinin 6’ncı fıkrası gereği;  Yeni Nafiz 

GÜRMAN pazarının kapatılması hk. 

 

Fatih YÜCESAN- Oylanmasını talep ediyoruz Başkanım. 

BAŞKAN- Emre Bey? 

Emre DEMİR- Ne yapılacak pazar yeri kapatılınca? Evet, pazar yeri şu an kullanılır değil. 

BAŞKAN- Düğün salonu yapma hayalimiz var eğer bütçemiz uygun olursa oranın bir kısmını 

düğün salonu yapacağız. 

Emre DEMİR- Bir kısmını? 

BAŞKAN- Diğer taraf şu an pazar yeri olarak gelecekte ihtiyaç olabilir ama şu an bir rağbet 

yok yani tezgâh yok. 

Fatih YÜCESAN- Talep olmadığı için… 

Emre DEMİR- Evet, pazar doğru söylüyorsunuz… 

BAŞKAN- Mahallelinin düğün salonu ile ilgili talebi var, bunun için bir tefrişattan geçmesi 

gerekiyor. 

Emre DEMİR- Uygundur, oylanması uygundur. 

BAŞKAN- 2 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

3- (EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ-3323393) Bayraklı İlçesi, Turan Mahallesi, 

36745 ada, 10 parseldeki (4,00 m²) Belediyemiz hissesinin 3194 sayılı İmar Kanununun 17. 

maddesi gereğince parseldeki diğer hissedara satışının yapılması hk.  

 

Fatih YÜCESAN- Başkanım Plan ve Bütçe, Hukuk komisyonlarına havalesini talep         

ediyoruz. 

Emre DEMİR- Havalesi uygundur. 

BAŞKAN- 3 no’lu önergenin ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

4- (EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ-3323374) Bayraklı İlçesi, Emek Mahallesi, 

37074 ada, 12 parseldeki (26,00 m²) Belediyemiz hissesinin 3194 sayılı İmar Kanununun 

17. maddesi gereğince parseldeki diğer hissedara satışının yapılması hk.  
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Fatih YÜCESAN- Plan Bütçe ve Hukuk komisyonlarına havalesini rica ediyoruz Başkanım. 

Emre DEMİR- Havalesi uygundur. 

BAŞKAN- 4 no’lu önergenin ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

5- (EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ-3305488) Mülkiyeti Belediyemize ait Bayraklı 

İlçesi, Bayraklı Mahallesi, 26N-IIID pafta, 33097 ada, 7 parsel 373,00 m² yüzölçümlü  

taşınmazla ilgili olarak; 26/07/1999 tarihinde mülga 2981 Sayılı Kanun uyarınca 

belirlenmiş 3.730.000.000 Eski TL. satış bedeli üzerinden taksitlendirme yapılmış, (46 x 

80.000.000 Eski TL. + son taksit 1 x 50.000.000 Eski TL.) gecekondu hak sahibi 

1.520.000.000 Eski TL. toplam tutarlı 19 taksitini ödemiş ancak, kalan taksitlerin ödemesi 

yapılmadığından tapu devri gerçekleşmemiş olup, gecekondular için çıkarılmış kanuni 

düzenleme 2981 Sayılı Kanun, 31/5/2012 tarihinde yürürlüğe giren 6306 sayılı Kanun 

uyarınca 31/5/2023 tarihinde yürürlükten kaldırılmış ve Kamu mülkiyetindeki taşınmazlar 

için yapı kayıt belgesi ve bu belgeye istinaden 3194 Sayılı Kanunun Geçici 16.maddesine 

göre doğrudan satış uygulaması yürürlüğe girmiş olduğundan, anılan taşınmazın ödemesi 

yapılmış kısmının tapu devri talep edildiğinden, Belediyemiz mülkiyetinde benzer durumda 

bulunan taşınmazlarla ilgili yapılacak uygulamaya esas olmak üzere; Bayraklı İlçesi, 

Bayraklı Mahallesi, 26N-IIID pafta, 33097 ada, 7 parsel numarasında 373,00 m² 

yüzölçümle Belediyemiz mülkiyetinde kayıtlı taşınmazın mülga 2981 Sayılı Kanun 

uyarınca, ödenmiş satış bedeline isabet eden (1.520.000.000 / 3.730.000.000) 152/373 

hissenin hak sahibine tapu devri hk. 

 

Fatih YÜCESAN- Başkanım bunları da Plan Bütçe, Hukuk, Deprem Afetler komisyonlarına 

havalesini rica ediyoruz. 

Emre DEMİR- Havalesi uygundur. 

BAŞKAN- 5 no’lu önergenin ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Fatih YÜCESAN- Başkanım bir düzeltme yapabilir miyim? Arkadaşımız 3 milyar 750 bin 

diye ifade etti ama 3 milyon 750 bin. 

BAŞKAN- Eski Türk Lirasıyla 3 milyar evet, 6 sıfır attığınızda 3 milyon oluyor. 

 

6- (EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ-3274906) Bayraklı İlçesi, Bayraklı Mahallesi, 

33108 ada, 12 parsel numaralı taşınmazın, Karşıyaka Belediyesinin 27/02/1998 tarih ve 331 

sayılı ödeme planı, ödeme dekont örnekleri ve devir amaçlı Karşıyaka Tapu Müdürlüğüne 

hitaben 11/02/2002 tarihli devir yazısı örneğine istinaden, söz konusu taşınmazın hak 

sahibi Fevzi ÖZCAN varisleri adına ödenen 907.500.000 TL. arsa satış bedeli üzerinden 

tapu devri yapılması hk. 

 

BAŞKAN- Arkadaşlar bunlar eski Türk Lirası. 

Fatih YÜCESAN- Yeni Türk Lirası aslında Başkanım bunlar Yeni Türk Lirası 907 bin 500 

TL. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Fatih YÜCESAN- Tamam 2 sıfır eklememişler, tamam 2 sıfır eklenmemiş 907 milyon 500 

bin eski para, tamam. 
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BAŞKAN- Tamam arkadaşlar, yani 907 milyona şu an satmıyoruz. 

Fatih YÜCESAN- Daha önceden ödemesi yapılmış. 

BAŞKAN- Evet. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Hayır arkadaşlar şimdi maksatlı bir tarafa çekilir, Bayraklı Belediyesi 907       

milyona bir yer sattı denir, bu eski Türk Lirası 6 sıfır attığınızda parası ödenmiş 907 TL yani. 

Evet, eski Türk Lirayla satış bedeli üzerinden tapu devrinin yapılması. 

Fatih YÜCESAN- Plan Bütçe, Hukuk ve Deprem Afetler komisyonlarına havalesini istiyoruz 

Başkanım. 

BAŞKAN- Emre Bey? 

Emre DEMİR- Komisyona uygundur. 

BAŞKAN- 6 no’lu önergenin ilgili komisyonlara havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

VI. İHTİSAS KOMİSYON RAPORLARININ GÖRÜŞÜLMESİ  

 

1- (SOSYAL YARDIM İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ-3307728) Belediyemizin ortağı olduğu S.S. 

Bayraklı Emek Dünyası Kadın Girişimi Üretim ve İşletme Kooperatifinin tüzel kişiliğine 

yetkilendirilmiş olan sayın Şerife CEBE'nin yerine  önergede belirtilen ismin 

yetkilendirilmesinin reddine, Sosyal Yardım İşler Müdürlüğü bünyesindeki, Sınırlı 

Sorumlu Bayraklı Emek Dünyası Kadın Girişimi Üretim ve İşletme Kooperatifi için 

Bayraklı Belediyesinin tüzel kişiliğini temsilen Yönetim Kurulu seçimine aday olarak 

katılmaya yetkili kişi olarak Sosyal Yardım İşler Müdür vekili sayın Özgül 

GÜLLÜTEPE’nin belirlenmesinin uygun olacağı görüşünün kabulüne ilişkin "Hukuk", 

"Sosyal Yardım ve Hizmetler" Komisyonları (oy birliği) ortak raporu. 

 

HUKUK - SOSYAL YARDIM VE HİZMETLER KOMİSYONLARI ORTAK 

RAPORU  

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.06.2025 tarihli toplantısında komisyonumuza     

havale edilen 30.05.2025 gün ve 3307728 sayılı Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü ifadeli 

Başkanlık önergesi Hukuk Komisyonunun 03-17-18-26-27.06.2025, Sosyal Yardım ve 

Hizmetler Komisyonunun 10-17.06.2025 tarihli toplantılarında incelendi. 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Yerel Yönetimler Genel Müdürlüğünün Ticaret     

Bakanlığına bağlı İç Ticaret Genel Müdürlüğüne bilgilendirdiği görüş ve Ticaret           

Bakanlığının 15.05.2019 tarihli genelgesi uyarınca "Belediye Şirketlerine ve                   

Kooperatiflerine Yönetici Atama Yetkisi Belediye Meclisi'ne aittir" denildiğinden, bu 

kapsamda Sınırlı Sorumlu Bayraklı Emek Dünyası Kadın Girişimi Üretim ve İşletme           

Kooperatifi için Bayraklı Belediyesinin tüzel kişiliğine yetkilendirilmiş olan 20693260390 

T.C. Kimlik Numaralı Şerife CEBE'nin yerine 32941505672 Kimlik Numaralı Hatice 

TATLI'nın yetkilendirilmesinin reddine, Sosyal Yardım İşler Müdürlüğü bünyesindeki, 

Sınırlı Sorumlu Bayraklı Emek Dünyası Kadın Girişimi Üretim ve İşletme Kooperatifi için 

Bayraklı Belediyesinin tüzel kişiliğini temsilen Yönetim Kurulu seçimine aday olarak 

katılmaya yetkili kişi olarak Sosyal Yardım İşler Müdür vekili sayın 47662341430 T.C. 

Kimlik Numaralı Özgül GÜLLÜTEPE'nin belirlenmesinin uygun olacağı görüşü 

komisyonlarımızca oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Sayın Meclisin onayına arz olunur. 
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Fatih YÜCESAN- Oylanmasını talep ediyoruz Başkanım. 

BAŞKAN- 1 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

2- (DIŞ İLİŞKİLER MÜDÜRLÜĞÜ-3306715) Bayraklı Belediyesi Dış İlişkiler Müdürlüğü 

Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik'in kabulüne ilişkin "Hukuk", "Dış 

İlişkiler Toplumsal ve Dezavantajlı Bireylere Yönelik Projeler" Komisyonları (oy birliği) 

ortak raporu. 

 

HUKUK- DIŞ İLİŞKİLER TOPLUMSAL VE DEZAVANTAJLI BİREYLERE YÖNELİK 

PROJELER  KOMİSYONLARI ORTAK RAPORU 

 

 Bayraklı Belediye Meclisinin 02.06.2025 tarihli toplantısında komisyonlarımıza 

havale edilen 30.05.2025 gün ve 3306715 sayılı Dış İlişkiler Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 

önergesi Hukuk Komisyonunun 03-17-18-26-27.06.2025, Dış İlişkiler Toplumsal ve 

Dezavantajlı Bireylere Yönelik Projeler Komisyonunun 26.06.2025 tarihli toplantılarında 

incelendi. 

Belediyemiz hizmetlerinin etkin, verimli ve koordineli bir şekilde yürütülmesi 

amacıyla kurulan Dış İlişkiler Müdürlüğü’nün görev, yetki ve sorumlulukları ile çalışma 

usul ve esaslarını düzenlemek üzere hazırlanan "Bayraklı Belediyesi Dış İlişkiler 

Müdürlüğü Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı" komisyonlarımızca oy 

birliği ile kabul edilmiştir. 

Sayın Meclisin onayına arz olunur. 

 

BAŞKAN- Fatih Bey? 

Fatih YÜCESAN- Komisyonlardan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz Başkanım. 

Emre DEMİR- Uygundur. 

BAŞKAN- 2 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

3- (RUHSAT VE DENETİM MÜDÜRLÜĞÜ-3302001) 28.04.2025 tarihli ve 413362 

numaralı, 05.05.2025 tarihli ve 413809 numaralı, 12.05.2025 tarihli ve 414343 numaralı 

dilekçeler ile 286/6 Sokak ve 283/1 Sokağın içkili yer bölgesine alınması talepleri üzerine 

müdürlüğümüz kayıtlarında yapılan inceme neticesinde, 04.01.2010 tarih ve 10/18 sayılı 

meclis kararı ile 286/6 Sokak No:1 ve 01.10.2013 tarih ve 10/130 sayılı meclis kararı ile 

283/1 Sokak No:1 adresleri için içkili yer bölgesi tanımlamasının adres bazlı münferit  

olarak uygulandığı tespit edilmiş olup, komisyonlarımızca yapılan inceleme sonucunda  

Mansuroğlu Mahallesi 286/6 Sokak eğitim alanı ve sosyal doku açısından tekrar 

değerlendirilmesine, Mansuroğlu  Mahallesi 283/1 Sokak Tek Numaralar No:1 dahil - No: 

11 hariç arası numaralar ve Çift Numaralar No:2 dahil - No:30 hariç arası numaraların 

İlçe Emniyet Müdürlüğü'nün  bahse konu adreslerin içkili yer bölgesine alınmasında 

“Genel Emniyet ve Asayiş yönünden herhangi bir sakınca bulunmadığı” görüşü 

doğrultusunda söz konusu adreslerin içkili yer bölgesi olarak belirlenmesinin kabulüne 

ilişkin "İmar", "Hukuk" Komisyonları (oy çokluğu) ortak raporu. 
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İMAR - HUKUK KOMİSYONLARI ORTAK RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.06.2025 tarihli toplantısında komisyonlarımıza       

havale edilen 21.05.2025 gün ve 3302001 sayılı Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü ifadeli 

Başkanlık önergesi İmar Komisyonunun 03-23-27.06.2025, Hukuk Komisyonunun 03-17-

18-26-27.06.2025 tarihli toplantılarında incelendi. 

Mansuroğlu Mahallesi sınırlarında kalan 286/6 Sokak ve 283/1 Sokak için 

aşağıdaki çizelge ve ek krokide belirtilen numaratajlarda yer alan iş yerlerinin içkili yer 

bölgesi kapsamına alınması için yeniden düzenleme yapılmasına gerek duyulduğundan; İş 

yeri Açma ve ve Çalışma Ruhsatlarına İlişkin Yönetmeliğin 29. Maddesi “İçkili yer bölgesi, 

mülki idare amirinin genel güvenlik ve asayiş durumu hakkındaki görüşü doğrultusunda 

belediye sınırları ve mücavir alanlar içinde belediye meclisi, bu sınırlar dışında il genel 

meclisi tarafından tespit edilir.” hükmü gereğince konuya ilişkin İlçe Emniyet 

Müdürlüğü'nün görüşü talep edilmiş olup, İlçe Emniyet Müdürlüğü' nün ilgi (ç) yazısı ile 

bahse konu adreslerin içkili yer bölgesine alınmasında “Genel Emniyet ve Asayiş 

yönünden herhangi bir sakınca bulunmadığı” bildirilmiş olduğundan aşağıdaki çizelge ve 

ek krokide belirtilen; Mansuroğlu  Mahallesi 283/1 Sokak  Tek Numaralar No:1 dahil - 

No: 11 hariç arası numaralar ve Çift Numaralar No:2 dahil - No:30 hariç arası 

numaralardaki numaratajlarda yer alan iş yerlerinin içkili yer bölgesi kapsamına alınması, 

Mansuroğlu  Mahallesi 286/6 Sokak yerinde incelendiğinde eğitim alanı ve sosyal doku 

açısından tekrar değerlendirilmesi Tufan AYSAN ve Erdal SEYİTLER'in ret oylarına 

karşılık komisyonlarımızca oy çokluğu ile kabul edilmiştir. 

Sayın Meclis'in onayına arz olunur. 

 

 

Fatih YÜCESAN- Komisyonlardan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz Başkanım. 

BAŞKAN- Emre Bey? 

Emre DEMİR- Komisyondan geldiği gibi. 

BAŞKAN- Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler?  Oy   

çokluğu ile kabul edilmiştir. 

 

4- (EMLAK VE İSTİMLAK MÜDÜRLÜĞÜ-3304598) Bayraklı İlçesi, Turan Mahallesi, 

37022 ada, 6 parseldeki (1,00 m²) Belediyemiz hissesinin 3194 sayılı İmar Kanununun 17. 

maddesi gereğince parseldeki diğer hissedara satışının yapılmasının kabulüne ilişkin "Plan 

ve Bütçe", "Hukuk" Komisyonları (oy birliği) ortak raporu. 

 

PLAN VE BÜTÇE - HUKUK KOMİSYONLARI ORTAK RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.06.2025 tarihli toplantısında komisyonlarımıza      

havale edilen 26.05.2025 gün ve 3304598 sayılı Emlak ve İstimlak Müdürlüğü ifadeli   

Mahalle Cadde/Sokak Numarataj 

Mansuroğlu  Mahallesi 286/6  Sokak Tamamı 

 

 

Mansuroğlu  Mahallesi 

 

 

283/1 Sokak 

Tek Numaralar 

No:1 dahil - No: 11 hariç arası numaralar 

 

Çift Numaralar 

No:2 dahil - No:30 hariç arası numaralar 
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Başkanlık önergesi Plan ve Bütçe Komisyonunun 03-11-12-13-16.06.2025, Hukuk        

Komisyonunun 03-17-18-26-27.06.2025 tarihli toplantılarında incelendi. 

Bayraklı İlçesi, Turan Mahallesi, 37022 ada, 6 parsel numarasında 237,00 m² 

yüzölçümle kayıtlı ve 1/237 (1,00 m²) hissesi Belediyemize ait taşınmazla ilgili olarak; diğer 

hissedar Fikri ARAS tarafından müracaat edilerek, satın alma talebinde 

bulunulduğundan, söz konusu taşınmaz 1/1000 ölçekli Gümüşpala Emek Revizyon İmar 

Planı onama sınırları içerisinde "Bitişik Nizam 3 Kat Konut" imarlı olup, 3194 sayılı İmar 

Kanununun 18. madde hükümlerine tabi olduğundan, taşınmazdaki Belediyemize ait 1/237 

(1,00 m²) hissenin, 3194 sayılı İmar Kanununun 17. maddesi gereğince taşınmazdaki diğer 

hissedara satışın yapılması komisyonlarımızca oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Sayın Meclis'in onayına arz olunur. 

 

Fatih YÜCESAN- Komisyonlardan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz Başkanım. 

Emre DEMİR- Uygundur. 

BAŞKAN- 4 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

5- (PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ-3304261) İzmir İli, Bayraklı İlçesi, Cengizhan 

Mahallesi, 25N-1b paftada yer alan ve yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar 

planında “Belediye Hizmet Alanı” kullanımında kalan 32744 ada 1 parselin batısında 4 m. 

x 6 m. boyutlarında 1 adet trafo yeri ayrılması ve yürürlükteki planda Belediye Hizmet 

Alanının güneyinde belirlenmiş olan 5.60 m. x 6.20 m. boyutlarındaki trafo yerinin 

plandan kaldırılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği önerisinin 

kabulüne ilişkin "İmar", "Hukuk" Komisyonları (oy birliği) ortak raporu. 

 

İMAR - HUKUK KOMİSYONLARI ORTAK RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.06.2025 tarihli toplantısında komisyonlarımıza   

havale edilen 30.05.2025 gün ve 3304261 sayılı Plan ve Proje Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 

önergesi İmar Komisyonunun 03-23-27.06.2025, Hukuk Komisyonunun 03-17-18-26-

27.06.2025 tarihli toplantılarında incelendi. 

İzmir İli, Bayraklı İlçesi, Cengizhan Mahallesi, 25N-1b paftada yer alan ve 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar planında “Belediye Hizmet Alanı” 

kullanımında kalan 32744 ada 1 parselin batısında 4 m. x 6 m. boyutlarında 1 adet trafo 

yeri ayrılması ve yürürlükteki planda Belediye Hizmet Alanının güneyinde belirlenmiş olan 

5.60 m. x 6.20 m. boyutlarındaki trafo yerinin plandan kaldırılmasına ilişkin 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Planı değişikliği önerisi komisyonlarımızca oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Sayın Meclis'in onayına arz olunur. 

 

Fatih YÜCESAN- Komisyonlardan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz. 

BAŞKAN- 5 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

6- (PLAN VE PROJE MÜDÜRLÜĞÜ-3288674) T.C. Bayraklı Kaymakamlığı, İzmir Şiddet 

Önleme ve İzleme Merkezi Müdürlüğünce talep edilen; Bayraklı İlçesi, Soğukkuyu 

Mahallesi,26M-4d paftada kalan, mülkiyeti Belediyemize ait olan ve yürürlükteki 1/1000 

ölçekli Uygulama İmar Planında "E:2.00 koşullu Resmi Tesis Alanı (Sokak Çocukları 
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Eğitim Tesisi ve Uçucu Madde Tedavi Merkezi)" kullanımında kalan 25687 ada, 1 parselin 

kullanım kararının "E:2.00, Yençok=4 kat koşullu Resmi Kurum Alanı (T.C. İzmir Valiliği 

Şiddet Önleme ve İzleme Merkezi )" olarak değiştirilmesi ve yapı yaklaşma mesafelerinin 

yeniden düzenlenmesine ilişkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği 

önerisinin kabulüne ilişkin "İmar" Komisyonu (oy birliği) raporu.  

 

                                      İMAR KOMİSYONU RAPORU 

 

Bayraklı Belediye Meclisinin 02.06.2025 tarihli toplantısında komisyonlarımıza    

havale edilen 28.04.2025 gün ve 3288674 sayılı Plan ve Proje Müdürlüğü ifadeli Başkanlık 

önergesi İmar Komisyonunun 03-23-27.06.2025 tarihli toplantılarında incelendi. 

T.C. Bayraklı Kaymakamlığı, İzmir Şiddet Önleme ve İzleme Merkezi                  

Müdürlüğünce talep edilen; Bayraklı İlçesi, Soğukkuyu Mahallesi, 26M-4d paftada kalan, 

mülkiyeti Belediyemize ait olan ve yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında 

"E:2.00 koşullu Resmi Tesis Alanı(Sokak Çocukları Eğitim Tesisi ve Uçucu Madde Tedavi 

Merkezi)" kullanımında kalan 25687 ada 1 parselin kullanım kararının "E:2.00, Yençok=4 

Kat koşullu Resmi Kurum Alanı(T.C. İzmir Valiliği Şiddet Önleme ve İzleme Merkezi)" 

olarak değiştirilmesi ve yapı yaklaşma mesafelerinin yeniden düzenlenmesine ilişkin      

hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği önerisi komisyonumuzca oy 

birliği ile kabul edilmiştir. 

Sayın Meclisin onayına arz olunur. 

 

Fatih YÜCESAN- Komisyonlardan geldiği haliyle oylanmasını talep ediyoruz. 

Emre DEMİR- Uygundur. 

BAŞKAN- Yalnız burada yine Çocuk Esirgeme Kurumu olarak devam edeceğini ben         

biliyorum burada bir yanlışlık yok mu? Yeni ismi öyle mi gerekiyor? Buranın mülkiyeti    

belediyemize ait aslında plan olarak usul yönünden bizlerin bu öneriyi getirmesi gerekiyordu 

ancak Valiliğin ricası oldu gelen görüşü usul yönünden biraz yanlış olmakla birlikte iş doğru 

olduğu için kabul ettik. Plan önerisinin belediyeden gelmesi gerekiyordu.  

Emre DEMİR- Sokak Çocukları Eğitim Tesisi ve Uçucu Madde Tedavi Merkezi              

kullanımında kalan diyor ama sonrada İzmir Valiliği Şiddet Önleme ve İzleme Merkezi olarak 

değiştirilmesi diyor. 

BAŞKAN- Şimdi de Çocuk Esirgeme Kurumu olacak. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Yaklaşma mesafeleri değişiyor. 6 no’lu önergenin kabulünü oylarınıza             

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

VII. DİLEK VE TEMENNİLER 

 

BAŞKAN- Dilek temennilerde söz almak isteyen? Yoksa toplantıya katılmayan… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Yusuf Bey, buyurun. 

Yusuf METİN- Başkanım, konuşmamdan önce bundan 32 yıl önce Sivas Madımak Otelinde 

katledilen aydınlarımız var. Bunlar o etkinliğe herhangi bir eylem açısından herhangi bir 

taşkınlık yapmak açısından gitmediler. Sadece yazar, ozan, düşünür ve kültürünü icra etmek 

üzere üstelik de Sivas Valiliği'nin daveti üzerine Pir Sultan Şenliklerine katılan kişilerdi ve 

bunlar maalesef görülmedik şekilde canlı yayın yöntemiyle de bu inşalarımız, 33 canımız ve 2 

de otel görevlisi göz göre göre katledildi. Ancak tabii bunun hukuki süreci AKP dönemine 

denk geldi ve AKP dönemi burada samimi bir duruş sergilemedi. Hatta bu sürecin zaman 



Sayfa 11 / 16 
 

aşımına uğradığını ifade etti. Bu doğru bir davranış değil, insanlık katliamı hiçbir surette 

zaman aşımına uğrayamaz, bu acı toplumun yüreğinde devam ediyor. Yine aynı şekilde 5 

Temmuz’da yine Erzincan İliç, Erzincan Kemaliye ilçesine bağlı Başbağlar Köyü’nde de yine 

33 tane masum insanımız katledildi bir terör örgütü tarafından. Dolayısıyla buradaki temel 

amaç terörün temel amacı elbette ki ülke içerisindeki birliği, dirliği bozmak amacıyla yapar ve 

sesini duyurmak ister. Fakat bunları ortadan kaldırması gereken iktidarın samimi tuttum ve 

davranışlarıdır. Maalesef bu konuda tek yönlü davranış devam etmiştir. Ben ölenlerin 

tamamına rahmet diliyorum onları saygı, özlem ve minnetle anıyorum, ülkemin başı sağ olsun 

diyorum. Yine Sayın Başkanım… 

BAŞKAN- Biraz hızlı toparlarsanız. 

Yusuf METİN- Hay hay hemen Başkanım. Yine Başkanım, kıymetli meclis üyelerim ve 

kıymetli hazirun sözlerime başlamadan sizleri saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 23 yıldır 

ülkemizi yönetmekte olan AK Parti iktidarı var. Bu süre içerisinde ne yazık ki ekonomideki 

sıkıntılarımız büyüyerek devam etmektedir. Neden? Niçin? tartışmasına girmek istemiyorum. 

İktidar vatandaştan tüm yetkileri aldı, yasal olarak önünde hiçbir engeli kalmadı. Oyları 

yoksul halktan aldı ancak bu süre içerisinde yoksul halkı unuttu, zengini daha zengin etmeye 

devam etti. Mayıs 2025 sonu itibariyle Türkiye İstatistik Kurumu yani TÜİK hayat pahalılığı 

endeksini yani enflasyon rakamlarını açıkladı. Bu rakamlar gerçeği yansıtmıyor. İktidar nasıl 

görmek ve duymak istiyorsa TÜİK de rakamları ona göre açıklıyor. Ülkemizde de bağımsız 

olarak enflasyon rakamı açıklayan enflasyon araştırma grubu ENAG’a göre 5 aylık enflasyon 

%23.62, yıllık ise %71.23'tür. Ancak TÜİK’e göre ise 5 aylık enflasyon %14.29, yıllık ise 

%35.41'dir. İktidar resmi kendi resmi rakamını baz alarak çalışanlarına ve emeklilerine buna 

göre zam yapmaktadır. Sayın Başkanım, Mayıs 2025 itibariyle dünya devletleri içerisinde 

enflasyonu en yüksek yedinci ülkeyiz. Bu ülkeleri sıralarsak; 1- Venezüella %172, Amerikan 

Kıtasında bulunuyor. 2- Güney Sudan %113, Afrika Kıtasında bulunuyor. Zimbabve %92.1 

Afrika Kıtasında bulunuyor. Arjantin %47.3, Amerikan Kıtasında. Burundi %45.5, Afrika 

Kıtasında. İran %38.9 Asya Kıtasında. Türkiye %35.41 Avrupa Kıtasında. Bu ülkelerin ortak 

özellikleri ise demokrasi, özgürlük ve hukuk sorunları var. Bu tablodan iktidar ne anlam 

çıkartır onu da ona sormak gerekir. Sayın Başkanım… 

BAŞKAN- Toparlayın istiyorsanız. 

Yusuf METİN- Evet hemen toparlıyorum Başkanım, şimdi geliyorum. Bilindiği gibi AK 

Parti iktidarı 1 Ocak 2005’te paradan altı sıfır attı. Para tanımı YTL olarak bir süre devam etti. 

1 Ocak 2009’dan itibaren tedavüldeki paralarımızı yeniden düzenledi ve TL’ye geçiş oldu. 

Madeni paralarımız; 1 kuruş, 5 kuruş, 10 kuruş, 25 kuruş, 50 kuruş, 1 TL, 5 TL. Banknotlar 

ise; 5 TL, 10 TL,  20 TL,  50 TL,  100 TL ve 200 TL. O günden bugüne kadar en yüksek 

banknotumuz halen 200 TL'dir. Şimdi 200 TL ile 2009'da ve 2025 yılında alabildiğimiz 

ürünler üzerinden bilgiler arz edeceğim. Şimdi arkadaşlar… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar dört dakika, beşinci dakikada kapatıyoruz arkadaşlar. 

Yusuf METİN- Şimdi arkadaşlar, 2009 yılında 132 dolar alırken 2025'te 5 dolar, 120 dolar 

kayıp. Ekmek, 500 adet alınırken şimdi 13 alınıyor, 487 ekmek kayıp. Et, 12 kilogram 

alınırken şimdi 400 gram alınıyor, 11,6 kilogram kayıp. Yumurta, 1538 adet alınırken şimdi 

29 adet alınıyor, 1.509 adet kayıp. Domates, 172 kilogram alınırken şimdi 3,3 kilogram 

alınıyor, 169 kilogram kayıp. Patates… 

BAŞKAN- Toparlayın Yusuf Bey. 

Yusuf METİN-  Evet, Başkanım toparlıyorum… 

BAŞKAN- Evet, örneklerini uzatmak mümkün… 

Yusuf METİN-  Tamam tamam peki Başkanım o zaman ama Başkanım gerçekten toplumun 

sorunu bu. 

BAŞKAN- Doğru haklısınız. 
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Yusuf METİN-  Yani şu para sıfırlandı, bu paranın bir şeyi yoktur. 

BAŞKAN- Teşekkürler. 

Yusuf METİN-  Dolayısıyla Başkanım bir saniye. 

BAŞKAN- Yusuf Bey toparlayın lütfen. 

Yusuf METİN- Tamam Başkanım hemen toparlıyorum. Benzin o tarihte 63 litre alınırken 

şimdi 4 litre alınıyor, 59 litresi maalesef yok. Bu örneklerden sonra bugün 200 TL'nin bir alım 

gücünün kalmadığı aşikârdır. TÜİK’in açıklamaları ile yaşamın gerçekleri asla örtüşmüyor.   

Bu nedenle diyorum ki; ey TÜİK soframızdan, mutfağımızdan, cebimizden elini çek. 

BAŞKAN- Teşekkürler. Sağ olun. 

Yusuf METİN- Teşekkür ediyorum Başkanım. Aslında bir bütün olarak… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Evet, arkadaşlar başka söz almak isteyen? 

Yusuf METİN- Bundan rahatsızlık duyuyorsunuz ben bunun farkındayım, farkındayım, 

farkındayım, rahatsızlık duyuyorsunuz. 

BAŞKAN- Arkadaşlar bundan her birimizin üzüntü duyması, hicap duyması çok doğal. Evet, 

başka söz almak isteyen yoksa AK Parti grubundan? Evet, Soner Bey buyurun. 

Soner AKBULUT- Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri hepinizi sevgi ve saygılarımla    

selamlıyorum. Öncelikle geçtiğimiz günlerde hayatını kaybeden Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanımıza bir kez daha Allah'tan rahmet diliyorum. CHP teşkilatının ve Manisalı           

vatandaşlarımıza bir kez daha başsağlığı diliyorum. Son günlerde Peygamber Efendimiz    

Hazreti Muhammed Mustafa (s.a.v) yönelik bazı yayın organlarında yayınlanan karikatürler 

inanan milyonların kutsal değerlerine açık bir saldırıdır. Bu sadece bir ifade özgürlüğü       

meselesi değildir, doğrudan doğruya inançlara hakarettir. Bizler fikir hürriyetine inanan,    

demokrasinin erdemlerine gönülden bağlı insanlarız. Ancak özgürlük başkalarının kutsallarını 

aşağılamak anlamına gelmez. Peygamber Efendimize yönelik bu tarz çirkin sadırlar ne ifade 

özgürlüğü ile ne de çağdaşlık adına meşrulaştırılabilir. Bu tür provokasyonların toplumları 

birbirine düşürmekten kin ve nefreti körüklemekten başka bir amacı yoktur ve bilinmesini 

isteriz ki bu tür olayların her zaman karşısında duracağız. Teşekkür ederim. 

BAŞKAN- Teşekkürler. Başka söz almak isteyen var mı? Evet, meclis üyemize. 

Erdem ÖKSÜZ- Sayın Başkan, kıymetli meclis yapılan toplantının, alınan kararların         

hayırlara vesile olmasını Yüce Allah’tan diler hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Şimdi 

2 Temmuz'da bu Sivas'ta yaşanan elim hadisede ben de bir Sivaslı, Sivas’ın evladı olarak, 

Büyük Birlik Partisi’nin de temsilcisi olarak üzüntüyü, bu acıyı paylaştığımı belirtmek        

istiyorum. Madımak Katliamı, Madımak Olaylarının olduğu bizim de Büyük Birlik Partimizin 

kuruluşunun aynı senesiydi, aralarında 6 ay var. Bu 6 ay öncesinde partimiz kurulmuş bir 6 ay 

sonrasında da bu Madımak'ta bu elim hadise yaşanmıştı ve Madımak Olayının yaşandığı   

otelin hemen bitişiğindeki partimizin binası o zaman Arif SAĞ'ın da anlatımıyla tabela bir 

otelle bizim balkon arasında köprü görevi görüyor ve bütün oradaki aşıklarımızın,            

ozanlarımızın, kurtulanların çoğu partimize sığınmışlardı. Rahmetli Muhsin YAZICIOĞLU 

da bu olayı anlatırken orada bize sığınan insanların tümüne hayatını devam ettirebilmesi için 

elimizden gelen yardımı yaptık ve sonrasında güvenliğini aldıktan sonra da sağlık ekiplerine 

onları teslim ettik diyordu. Rahmetli Âşık Veysel'in, oranın ünlü ozanlarımızdan, hepimize 

halkımıza mal olmuş ünlü ozanlarımızdan Âşık Veysel'in oğlu Ahmet ŞATIROĞLU da bizim 

Büyük Birlik Partimizin Kurucular Kurulunda ve MKYK üyeliği yapmıştı uzun yıllar 2018 

yılında o da vefat etti. Ahmet ŞATIROĞLU’na ve orada hayatını kaybeden tüm                 

vatandaşlarımıza, hemşerilerimize Yüce Allah'tan rahmet diliyorum. Partimiz adına da bu 

olayı böylelikle anlatarak insanların o dönemde Büyük Birlik Partisi ve Büyük Birlik          

Partililerin olaya yaklaşımını bir kez daha belirtmek istedim. Teşekkür ediyorum, genel 

kurulu saygıyla selamlıyorum. 

BAŞKAN- Grup Başkan Vekilleri en son söz alacaklar. 
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Emre DEMİR- Sayın Başkan, kıymetli üyeler hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Sayın Başkan, 

siz konuşurken, beyefendi konuşurken birkaç not aldım. Tabii önce beyefendi ile ilgili       

durumu ifade etmek lazım aslında her şeye cevap vermek istemiyoruz burada fakat bazen 

böyle olur olmadık noktalara değiniliyor ki bunu ifade ederken de biraz önce meclis          

öncesinde bizim grubumuzda kendi görev ve yetki sorumlulukları olunca neler yaptığını da 

gördük. Diyalog bir Belediye Meclis üyemizle arasında olduğu için ifade etmeyeceğim ama 

ne dedi beyefendi terörün temel amacından bahsetti ki Türkiye hali hazırda terörsüz Türkiye 

sloganıyla sürecine devam ederken, terör örgütlerinin tümüyle mücadele ederken böyle bir 

konuyu konuşmak ne kadar doğru ve konuşurken değinmek istediği yerler ne kadar doğru 

bilmiyorum. Değerli arkadaşlar, Sayın Başkan siyasetçinin mevkii makamı ne olduğu fark 

etmeksizin söylediği çok önemli, gülünç duruma düşmemek lazım. Dedi ki halkın elinden 

yetkiyi aldı iktidar. Bunu kim diyor? Çok ironik daha dün Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin 

başına cumhurbaşkanı adayı olarak, Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin başında cumhurbaşkanı 

olarak görmek istedikleri ismi bugün günah keçisi ilan eden Parti’nin bir mensubu… 

BAŞKAN- Bu bizim Parti içi meselemiz. 

Emre DEMİR- Halkın, Sayın Başkan… 

BAŞKAN- Şimdi AKP’nin içerisindeki çekişmeleri mi konuşalım? Yapmayın arkadaşlar.  

Emre DEMİR- Halkın iktidar tarafından yetkilerinin elinden aldığından bahsediliyor ve     

22-23 yıldır halkın çoğunluğunun teveccühüyle iktidara gelmiş AK Parti'ye söylüyor bunu. 

Ne kadar yanlış, gülünç duruma düşüyorsunuz değerli arkadaşlar. Daha da derine inmek        

istemiyorum. Evet, partinizin meselesi, partinizin meselesi ama seçimde AK Parti kaybetseydi 

partinizin meselesi Türkiye’nin meselesi olacaktı Sayın Başkan. Gelelim sabah uyandığımız 

konu ile ilgili Sayın Başkan’ın değindiği meselelere. Sayın Başkan, İstanbul ile ilgili bir konu 

oluştuğunda burada dedik ki; bu durum yargı süreçleri evrensel prensiptir, masumiyet       

karinesi esastır burada. Siyasetçi ne yapar? Siyasetçi bir durur, süreci izler, süreci görür ve 

süreçten sonra yorum yapar. Ama siz gözaltına alınma biçimlerinden dem vurdunuz, burada 

uzun yıllardır tanık olunmayan durumlardan bahsettiniz. Konunun içeriğini ben bilmiyorum 

ama… 

BAŞKAN- Tamam, ne olursa bir tane AKP'li 25 yıldır böyle gözaltına alındı mı? 

Emre DEMİR- Sizler gibi, sizler gibi takip ediyorum ve görüyorum. İstanbul'da olduğu gibi 

yine şikâyet eden CHP'li. 

BAŞKAN- Arkadaşım şikâyetten bahsetmiyorum suç da olabilir… 

Emre DEMİR- Sayın Başkan, Kooperatif Başkanı… 

BAŞKAN- Bana 12 milyon üyesi olan bir siyasi partiyiz diyorsunuz… 

Emre DEMİR- Ortada bir dolaşıyor bir bilgi dolaşıyor siz de görüyorsunuz. Bunu da bunu da 

yayın organları paylaşıyor eğer doğru değilse şikâyette bulunun. Kooperatif Başkanı gidip 

onuncu ayda bir şikâyette bulunuyor ifade ediyorlar, ben de sizler gibi görüyorum. İl        

Başkanı’nın ablasının damadından bahsediliyor, Ümit ERKUL diye bir isimden bahsediliyor. 

Birilerinin… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar şu an mahkemede yargılamalar henüz başlamadı… 

Emre DEMİR- Birilerinin Belediye Başkanlığı Yardımcılarının eşlerinden bahsediliyor.  

Bunu biz söylemiyoruz, bunu biz söylemiyoruz İstanbul'da olduğu gibi yine CHP'li            

arkadaşlarınız söylüyor. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

Emre DEMİR- Yine ben ne diyorum siyasetçi burada durur… 

BAŞKAN- Arkadaşlar, adalet herkese lazım, hukuk herkes için… 

Emre DEMİR- Herkese lazım evet süreci izler siyasetçi… 

BAŞKAN- İki müptezelle yargı eliyle, yargıyı sopa olarak kullanarak… 

Emre DEMİR- Nasıl konuşuyorsunuz ya? Siz yargı mensuplarına müptezel mi diyorsunuz?  
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BAŞKAN- Arkadaşlar, ben yargılanan, iki müptezelin açtığı davalar ya da şikayetleri        

biliyorsunuz… 

Emre DEMİR- Ben bilemem, ben bilemem şahsın durumunu ben bilemem… 

BAŞKAN- O sebeple bunlar Cumhuriyet Halk Partisi’ni bağlamaz… 

Emre DEMİR- Ama Sayın Başkan burada erken konuşuyorsunuz, erken konuşuyorsunuz…  

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Daha yargılaması başlanmamış bir durumla ilgili hüküm veriyorsunuz. 

Emre DEMİR- Ben hüküm vermiyorum. 

BAŞKAN- Şuan hüküm veriyorsunuz. 

Emre DEMİR- Diyorum ki siz erken konuşuyorsunuz… 

BAŞKAN- Başında diyorsunuz ki masumiyet karinesine inanıyoruz… 

Emre DEMİR- Masumiyet karinesi esastır burada. 

BAŞKAN- Ama bir CHP'linin ya da CHP'lilerin şikâyetiyle arkadaşlar, şikayet edildi de    

hüküm mü verildi? 

Emre DEMİR- Sayın Başkan, burada bakın defaatle dile getirdiniz. İstanbul meselesinden 

başlamak üzere defaatle dile getirdiniz… 

BAŞKAN-  Biz şikâyet varsa yargılama olsun ama adil yargılama olsun… 

Emre DEMİR- Durumun hiçbir yerinde biz dâhil değiliz. Sizler gibi, sizler gibi… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar, CHP'li diye tabir edilenleri biz CHP'li saymıyoruz. Kalkıp biri adı 

geçen, şantajla bununla anılan birinin açmış olduğu bir davayla adalet her birimize lazım değil 

mi? 

Emre DEMİR- Şikâyetçi olun. Bayraklı Belediye Başkanı olarak şikâyetçi olun. 

BAŞKAN- Şikâyetçi oluyoruz arkadaşlar. Adalet onun için diyorum. 

Emre DEMİR- Bunu paylaşan yayın organlarından da vatandaştan da şikâyetçi olun burada 

söyleyerek hamaset yapmayın şikâyetçi olun. 

BAŞKAN- Benim aylardır şahsıma, aileme, belediyedeki müdürlerime iftira atan adamı 

şikâyet ettim, ne sonuç çıkıyor? Bekliyoruz sabırla. 

Emre DEMİR- Şikâyetçi olun hamaset yapmayın, şikâyetçi olun. 

BAŞKAN- Arkadaşlar, Türkiye Cumhuriyeti'nin birer vatandaşıyız, seninle kanunun önünde 

eşit haklara sahibiz, aylardır adaletin tecelli etmesini bekliyorum. Bir Cumhuriyet Halk Partili 

Belediye Başkanı olarak savcılıkta şikâyet dosyam halen bekliyor. Aynı mı yaklaşılıyor?   

Soruyorum size, 23 yıldır AK Partililerden hiç yanlışa el uzatan olmadı mı? 

Emre DEMİR- Oraya ufak bir parantez açmak lazım. Bakın algı yapmayın… 

BAŞKAN- Siz 12 milyon Parti üyenizin her birine kefil misiniz? 

Emre DEMİR- Sayın Başkan, algı yapmayın… 

BAŞKAN- Şu an yargılıyorsunuz, AK Parti Grup Başkan Vekili şu an yargılıyorsunuz. 

Emre DEMİR- Hangi konunuz yargıda bekliyor? 

BAŞKAN- Şu an yargılıyorsunuz. Daha gözaltında… 

Emre DEMİR- Yargılamıyorum çarpıtma. Hangi konunuz yargıda bekliyor sizin? Hangi 

konunuz yargıda bekliyor? Siz ne kadar üzüldüyseniz burada AK Parti’nin Grup Başkan   

Vekili olarak aynı meseleye ne kadar üzüldüğümü size birebirde ifade ettim, biliyorsunuz. 

BAŞKAN- Adım atılsın işte. 

Emre DEMİR- İsmi cismi belli olmayan bir sosyal medya hesabından maalesef sizleri     

karalamak suretiyle paylaşım yapılıyor. Siz… 

BAŞKAN- Arkadaşlar, adalet herkese adil olsun. 

Emre DEMİR- Siz burada algı yapıyorsunuz. 

BAŞKAN- Siz şu an yargılama yapıyorsunuz. 

Emre DEMİR- Kimse bunu yapan ben sizden daha çok bunu kınıyorum. 

BAŞKAN- Siz şu an yargılıyorsunuz arkadaşlarımızı… 
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Emre DEMİR- Ben yargılama yapmıyorum… 

BAŞKAN- Daha gözaltına alınmışlar, alınış biçimlerini eleştiriyorum. Deyin ki doğru     

alınmış… 

Muhammet ŞAHİN- Ne özelliği var ki neden alınış biçimi ne demek? 

BAŞKAN- Büyükşehir Belediye Başkanı sabah beşte alınmaz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Bir tane… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Bu kente Büyükşehir Belediye Başkanlığı yapmış… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
Muhammet ŞAHİN- Hiçbir özelliği yok kapıdaki Ahmet Bey’den Mehmet Bey’den       

farksızdır bize göre… 

BAŞKAN- Evet, bu halkın seçtiği buraya Büyükşehir Belediye Başkanlığı yapmış biri.     

Alınan İZSU Genel Müdürü, İZSU Genel Müdürü… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar, siz bu makamları değersizleştirerek bu makamlar değersizleşmiyor. 

Şu an benim kentimin en önemli koltuklarından bir tanesinden… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar, itirafçılar değil iftiracılar, iftiracılar… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Yargı eliyle ispatlanmayan ithamlara itiraf denmez, iftira denir. Birilerinin çete 

lideri olarak, arkadaşlar biz burada yargılama yapmıyoruz. Ben Ekrem İMAMOĞLU da dâhil 

olmak üzere iftiralarla birilerine siz hüküm veremezsiniz. Biz yargılamanın adil ama herkese 

eşit olmasını istiyoruz, yargılamada parti ayrımı olmaksızın… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Arkadaşlar, böyle şey olur mu ya? Şu an yargılama yapıyorsunuz, iftirayla itiraf… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN- Arkadaşlar, saygıyla nasıl sizleri diliyorsak… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Sadece Tunç SOYER değil benim belediyemin birçok bürokratı bu muameleyi 

hak etmiyor. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Yarın bırakıldığında, suç işlemediğinde özür dileyecek misiniz? Yarın suçsuz  

oldukları anlaşıldığında… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Evet, işleyemez tam aynısını söylüyoruz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Arkadaşım sen suç işlediğini tespit mi ettin? Bir yargılama oldu, sonuçlandı da 

bizim haberimiz mi yok? Daha iddianame yokken gelip suçlu muamelesi hiçbir kimse hak 

etmiyor. 160 kişi alınıyor aralarında Büyükşehir’den… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Ben hamaset yapmıyorum şuan hamaseti siz yapıyorsunuz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Mesele sadece Tunç SOYER değil arkadaşım. Daha suçluluğu bilinmeyen onlarca 

insan sabah beşte evlerinden alınamaz. 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 
BAŞKAN- Arkadaşlar maalesef yargının… 

Mikrofonsuz konuşulduğu için deşifre edilememiştir. 

BAŞKAN-Ya böyle toplantı olmaz arkadaşlar ben bu üslupla bu toplantıyı sürdürmeyeceğim. 
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VIII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 

GÖRÜŞÜLMESİ 

BAŞKAN- Meclise katılmayan meclis üyelerinin mazeretlerini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 

 

IX. TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ. 

 

BAŞKAN- Bir sonraki meclis 1 Ağustos Cuma 18.00'de.  

 

 

 

 

    İrfan ÖNAL 

Belediye Başkanı   

 

 

 

 

Fikret KARABAĞ                               Murat Rıza ÇİFTÇİLER  

           Üye                                                                  Üye 

 

 

 


